



銅鑼灣社區中心四樓
4/F, Causeway Bay Community Centre

炮台山港鐵站
Fortress Hill MTR Station

**香港展能藝術會
總辦事處及403創意實驗室**

香港銅鑼灣福蔭道7號
銅鑼灣社區中心4樓
電話：(852)2855 9548
傳真：(852)2872 5246

**Arts with the Disabled Association Hong Kong
Main Office & 403 Creative Lab**

4/F, Causeway Bay Community Centre,
7 Fook Yum Road, Causeway Bay, Hong Kong
Tel：(852)2855 9548
Fax：(852)2872 5246

港鐵

- ▶ 到達炮台山站，經A出口(出口標示銅鑼灣社區中心)，過英皇道斑馬線，沿油街往海傍方向直行，之後轉左沿京華道直行，步行約2分鐘見海峯園轉右直入小徑便可到達中心，本會辦事處位於銅鑼灣社區中心4樓
- ▶ 輪椅使用者可到達炮台山站後，經B出口轉左過英皇道斑馬線，沿油街往海傍方向直行，之後轉左沿京華道直行，見海峯園轉右直入小徑便可到達中心，本會辦事處位於銅鑼灣社區中心4樓

巴士

乘搭下列巴士，可於英皇道康澤花園或七海商業大廈附近落車，朝油街往海傍方向直行，之後轉左沿京華道直行，步行約2分鐘見海峯園轉右直入小徑便可到達中心，本會辦事處位於銅鑼灣社區中心4樓

九巴	繁忙時間特別路線 307P, 680P 超低地台巴士路線 102, 106, 110, 112, 116, 601, 619, 680, 690, 692
新巴	2, 2A, 18(特快線), 18P, 19, 23, 65(旅遊線), 81, 106, 110, 112, 116, 601, 680, 692, 繁忙時間特別路線 680A, 680P
城巴	8X, 10, 25A, 102, 619, 690, A11(機場快線) 繁忙時間特別路線 89R, 307P

參觀人士如前往銅鑼灣社區中心，宜先查閱公共交通工具之最新路線及上落車位置。

BY MTR

- ▶ Get off at Fortress Hill Station, via the A exit named Causeway Bay Community Centre, cross the King's Road, walk along Oil Street to the direction to the harbour and then turn left to King Wah Road, walk along King Wah Road for 2 minutes walk to Harbour Hgts and then turn right, pass the path which head for the Centre. We are at 4/F, Causeway Bay Community Centre.
- ▶ Wheelchair user could get off at Fortress Hill Station, via the B exit, turn left and cross the King's Road, walk along Oil Street to the direction to the harbour and then turn left to King Wah Road, walk along King Wah Road for 2 minutes walk to Harbour Hgts and then turn right, pass the path which head for the Centre. We are at 4/F, Causeway Bay Community Centre.

BY BUS

Take the buses as listed below. Get off near King's Road or Seven Sea Commercial Building, walk along Oil Street to the direction to the harbour and then turn left to King Wah Road, walk along King Wah Road for 2 minutes walk to Harbour Hgts and then turn right, pass the path which head for the Centre. We are at 4/F, Causeway Bay Community Centre.

KMB Bus	Peak hours only 307P, 680P Wheelchair Accessible Bus Route (with low floor service) 102, 106, 110, 112, 116, 601, 619, 680, 690, 692
First Bus	2, 2A, 18(Express), 18P, 19, 23, 65(Recreational), 81, 106, 110, 112, 116, 601, 680, 692, Peak hours only 680A, 680P
City Bus	8X, 10, 25A, 102, 619, 690, A11(Cityflyer) Peak hours only 89R, 307P

Visitors please check the route and stops location of public transportation before going to the Causeway Bay Community Centre.